
Uitkomsten commissie Middelen d.d. 5 januari 2009 
 
09-01-01 Opening en mededelingen 

Mevrouw D. Lo Pizzo (GL) is afwezig. 
 

Burgemeester H. ter Heegde geeft aan dat in het kader van een eventuele 
regionalisering van de brandweerorganisaties, momenteel een enquête gehouden 
wordt onder de vrijwillige brandweerlieden. De uitkomsten daarvan zijn input voor 
verdere toekomstplannen. 
De oudejaarsnacht is qua overlast vrij goed verlopen. Er is wel sprake van een 
aanzienlijk aantal HALT-verwijzingen. 
De ijsbaan op het Stadsplein heeft qua bezoekersaantallen de verwachtingen 
overtroffen. Wel is het noodzakelijk gebleken in de namiddag en avonduren een 
bewaker aan te stellen i.v.m. overlast van jeugdigen. 
Naar aanleiding van eerder in de commissie Middelen gestelde vragen, wordt 
aangegeven dat het onderzoek naar de brandveiligheid bij woningen met platte 
dakconstructies wordt opgezet. Dit n.a.v. de brandoverslag onder de daken van dit 
type woningen elders in het land in 2008.  
 
De heer C. Mertens (HOP) bedankt via de burgemeester en in aanwezigheid van 
brandweercommandant J. Looijenga, de brandweerorganisatie in verband met het 
meedenken en meehelpen de nieuwjaarsduik te ‘redden’. 
 

09-01-02 Publieksrondvraag / spreekrecht 
Wordt geen gebruik van gemaakt. 

 
09-01-03 Vaststellen notulen van de vergadering van 1 december 2008  

Met de wijziging dat achter de naam van de heer R. Visser de juiste fractienaam 
(PvdA) wordt vermeld, worden de notulen vastgesteld. 

 
09-01-04 Actieve informatie vanuit het college / openbare orde en veiligheid 

De met de agenda meegezonden informatie over de besparing op de 
brandverzekering 2007-2008, wordt aan de orde gesteld. De gestelde vragen 
worden (door G. van Weelden, beleidsmedewerker Concernstaf) voldoende 
beantwoord. 
 
De heer J. Looijenga (brandweercommandant) geeft toelichting op de volgende 
onderwerpen: 
- Vervolg repressieplan: verbetering opkomsttijden brandweer; 
- Vergoedingen vrijwillig brandweerpersoneel; 
- Ontwikkeling samenwerking brandweer Heerhugowaard en Langedijk. 
De vragen vanuit de commissie hierover zijn naar genoegen beantwoord. 

 
09-01-05 Jaarplan Politie 2009 

Afdelingschef mevrouw E. Zentveld van de politie licht het jaarplan toe aan de 
hand van een powerpoint-presentatie. De vragen vanuit de commissie worden 
naar genoegen beantwoord. 

 
09-01-06 Realisatieplan Andere Overheid Heerhugowaard 2008-2010 

De heer R. Heimering (strategisch adviseur Concernstaf) licht het realisatieplan 
toe aan de hand van powerpoint-beelden.  
Te zijner tijd zal dit leiden tot een voorstel aan de raad om een verordening vast te 
stellen.  
Alle vragen worden naar genoegen beantwoord. 

 
 
 



09-01-07 Raadsvoorstel eerste wijziging tarieventabel legesverordening 2009  
per 1 februari 2009   
Het voorstel kan als akkoordstuk op de agenda van de komende 
raadsvergadering geplaatst worden. 

 
09-01-08 Rondvraag en sluiting 

Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.25 uur. 
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